

THE FACULTY OF EDUCATION & HEALTH INVITES APPLICATIONS FOR PART-TIME TEACHING CONTRACTS

School:	School of Nursing/École des sciences infirmières		
Course Title	Program Planning and Evaluation Strategies in Healthcare Environments		
Course Code, section	NURS 5366 EL-61	# Paid credits:	3
Course Description This course focuses on the processes related to program development and evaluation relevant to the health systems, policies and specific environments, including those with a focus on Indigenous healthcare in Canada. The course also covers evaluative theories, needs assessments, cost analysis, performance monitoring and evaluation processes and analyses. The impact of programs and strategies is explored including the use of data.			
If two courses (sections) are simultaneously taught or cross-listed :			
2 nd Course Title :			
2 nd Course Code, section :		# Paid credits:	0
2nd Course Description			
Method of delivery of this course :	REMOTE		
Start Date:	May 1st, 2026	End of Contract: (plus time for potential appeals)	July 18th, 2026
Classroom:	To be determined	Class Times:	To be determined
# of Classes:	12	Projected Enrolment:	20
Examination Period:	July 2026		
Note:			
Degree Required:	Relevant work experience with a Master's or PhD		
Remuneration:	Total rate of pay inclusive of all benefits and vacation pay specified in the Collective Agreement		

In accordance with Article 4.15.14, applicants shall send a **letter of application**, a **current CV**, and any relevant supporting documentation to:

School of Nursing/ École des sciences infirmières	
Laurentian University, 935 Ramsey Lake Road ONTARIO, P3E 2C6	
Email:	nursing@laurentian.ca
Closing Date:	Until filled

Please note that all appointments are made by the Dean on behalf of the Vice-President, Academic and are subject to final budgetary approval. The University reserves the right to cancel the course if there is insufficient enrolment. Other positions may become available. Applicants should contact the Department Chair directly for more information.

Laurentian University is an inclusive and welcoming community and encourages applications from members of equity-seeking communities including women, racialized and Indigenous persons, persons with disabilities, and persons of all sexual orientations and gender identities/expressions.

Laurentian University faculty members are part of LUFA (the Laurentian University Faculty Association). The Collective Agreement can be found at www.lufappul.ca.

Methods of course delivery:

On campus, in-person
 ONLINE (via LU ONLINE)
 Synchronous REMOTE and scheduled
 Synchronous HYBRID and scheduled

TERM	Start/End dates	TERM	Start/End dates
F	1 September – 31 December	SF	1 May - 2 nd Saturday of 2 nd week of June
FW	1 September – 30 April	SS	Mon, 3 rd wk June - 2 nd last Sat July (last Sat for ONLINE courses)
W	1 January – 30 April	SP	1 May – 2 nd last Sat July (last Sat for ONLINE courses)
		SU	2 nd last Mon July to 31 August

LA FACULTÉ ÉDUCATION ET DE LA SANTÉ SOLLICITE DES DEMANDES D'EMPLOI À TEMPS PARTIEL

École :		École des sciences infirmières/School of Nursing	
Titre du 1 ^{er} cours :		Stratégies de planification et d'évaluation des programmes dans le secteur de la santé	
Code, section du cours :		SCIN 5366 FL-61	° de crédits payés : 3
Description du cours: Ce cours est axé sur les processus liés à l'élaboration et à l'évaluation de programmes pertinents pour les systèmes de santé, les politiques et les environnements spécifiques, y compris ceux qui mettent l'accent sur les soins de santé autochtones au Canada. Le cours couvre également les théories d'évaluation, l'évaluation des besoins, l'analyse des coûts, le suivi des performances et les processus et analyses d'évaluation. L'impact des programmes et des stratégies est examiné, y compris l'utilisation des données.			
Où deux cours (sections) sont dispensés simultanément :			
Titre du 2 ^e cours :			
Code, section du 2 ^e cours :		° de crédits payés :	
Description du 2^e cours :			
Méthode de dispensation de ce cours :		mode synchrone	
Date de début :	1^{er} mai, 2026	Fin du contrat : (plus le temps pour d'éventuels appels)	18 juillet, 2026
Salle de classes :	à déterminer	Horaires:	à déterminer
° de séances :	12	Inscriptions prévues : 20	Temps flexible (O/N) : à dét.
Période des examens :	juillet 2016		
Note :			
Diplôme requis :	Expérience professionnelle pertinente, assortie d'un master ou d'un doctorat		
Rémunération :	Total du traitement comprenant le traitement de base ainsi que les montants, tenant lieu de vacances et d'avantages sociaux conformément à la Convention collective		

Conformément à l'article 4.15.14, les candidats doivent envoyer une lettre de candidature, un CV à jour et tout document justificatif pertinent à :

École :	École des sciences infirmières/School of Nursing
Université Laurentienne, 935 chemin du lac Ramsey ONTARIO, P3E 2C6	
Courriel :	nursing@laurentian.ca
Date de clôture :	jusqu'à ce que le poste soit rempli

Il appartient au Doyen de nommer les professeurs au nom du vice-recteur aux études. Tous les postes seront comblés sous réserve d'approbation budgétaire. L'Université se réserve le droit d'annuler ce cours si le nombre d'inscriptions est insuffisant. D'autres postes pourraient être disponibles. Veuillez contacter le directeur ou la directrice du département pour tout renseignement supplémentaire.

L'Université Laurentienne est une communauté englobante et accueillante et encourage les candidatures de membres de communautés qui recherchent l'équité, y compris les femmes et les personnes racialisées, autochtones, handicapées et de toutes orientations sexuelles et identités et expressions sexuelles.

Les membres du corps professoral de l'UL font partie de l'APPUL (l'Association des professeures et professeurs de l'Université Laurentienne). La Convention collective est disponible au site www.lufappul.ca.

Méthodes de dispensation de cours :

Sur campus, en face à face

EN LIGNE (via Laurentienne EN LIGNE)

Mode synchrone à distance selon le calendrier

Mode hybride synchrone selon le calendrier

SESSIO N	Dates - début et fin	SESSIO N	Dates - début et fin
F	1 septembre – 31 décembre	SF	1 mai – 2 ^e samedi de la 2 ^e semaine de juin
FW	1 septembre – 30 avril	SS	lundi, 3 ^e sem de juin – 2 ^e dernier samedi en juillet (dernier samedi pr cours EN LIGNE)
W	1 janvier – 30 avril	SP	1 mai – 2 ^e dernier samedi en juillet (dernier samedi pr cours EN LIGNE)
		SU	2 ^e dernier lundi en juillet – 31 août